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ZADEVA: Vprašanja s strani zdravstvenih domov 

 
 

Spoštovani, 
 
Na Združenje zdravstvenih zavodov Slovenije se obračajo direktorji zdravstvenih domov in opozarjajo na 
problematiko zvezi z epidemijo koronavirusa. Najbolj izpostavljene dileme s strani direktorjev navajamo v 
nadaljevanju. 
 

• V medijih je bilo objavljeno, da brisov z namenom izolacije tesnih kontaktov v zdravstvenih domovih  
ne jemljejo več. Tako je bilo povedano tudi na včerajšnjem sestanku z direktorji bolnišnic. Zdravstveni 
domovi opozarjajo, da niso prejeli navodil, od kdaj dalje to velja in kako naj v zdravstvenih domovih 
ravnajo. 

 

• Ker bodo že v tem tednu vse bolnike z zanki okužbe dihal tretirali kot COVID (čeprav jih večina zaenkrat 
še ne bo COVID) in jih obravnavali na ločenih deloviščih ter ob dejstvu da 85% okužb poteka blago, je 
v prvi fazi pričakovati velik naval na primarni nivo. Aktivnosti na primarni ravni je nujno okrepiti 
tudi zato, da bodo 100% telefonsko dosegljivi in da bodo zdravniki večino pacientov uspeli obdržati 
doma. Izpostavljajo, da ponekod za to nimajo dovolj kadrovskih resursov. 

 

• V zdravstvenih domovih pričakujejo tudi natančna navodila s strani NIJZ, kakšna oprema je potrebna 
za delo v vstopnih točkah, kjer se obravnavajo pacienti z znaki respiratornega infekta. 

 

• Mediji pišejo o spremembah, ki jih izvajalci v praksi realizirajo šele čez kak teden, pri čemer v času 
objave izvajalci nimajo uradnih navodil. To povzroča zmedo med pacienti in med zaposlenimi (primer 
je bila informacija, da bomo prenehali z jemanjem brisov), zato je nujno potrebno, da so izvajalci o 
spremembah obveščeni prej kot javnost. 

 

S strani zdravstvenih domov bi želi odgovor na izpostavljena vprašanja. 
 
 
S spoštovanjem, 
 
   
  Marjan Pintar 

direktor 
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